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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 197 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 197 
”Kan ministeren bekræfte, at DMU, GEUS, Miljøstyrelsen, Skov- og Natur-
styrelsen og de nye statslige miljøcentre har udarbejdet et oplæg om priori-
teringen af den fremtidige miljø- og naturovervågning ud fra en politisk be-
sluttet økonomisk ramme på 275 millioner kroner?” 
 
Svar 
Det kan bekræftes, at der i 2007 er afsat ca. 275 mio.kr. til den samlede 
overvågningsindsats, fordelt med ca. 220 mio.kr. til NOVANA, 23 mio.kr. til 
DEVANO og 32 mio.kr. til undersøgelsesovervågning, hvilket fremgår af det 
fremsendte notat ”Miljø- og naturovervågning 2007” af 24. maj 2007.  
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